
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 465
På hvilken måde agter regeringen at administrere opkrævningen af forsy-
ningssikkerhedsafgift på biobrændsler, når sankebrænde skal undtages, uden
at dette medfører "konvertering" af almindelig kommerciel brændeproduktion
og salg til sankebrænde, og hvorledes forestiller ministeren sig, at dette kan
kontrolleres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Villum
Christensen (LA).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. maj 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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